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[00:00:15:02 - 00:00:30:16] 

Marie: Hej och välkomna till östhammars kommuns podd bergrummet som sänder ett hjul 

och nyårsspecial kallar vi det här för och som sig bör i ett nyårsspecial så gör man en slags 

krönika över året som har gått och det tänkte vi göra idag.  
 

 

[00:00:31:23 - 00:00:35:08] 

Marie: I studien så finns det förutom jag och Marie Berggren så finns.  
 

 

[00:00:36:08 - 00:00:36:19] 

Anna: Anna Bergsten.  
 

 

[00:00:37:18 - 00:00:38:00] 

Marie: Och så finns.  
 

 

[00:00:38:15 - 00:00:39:02] 

Magnus: Magnus degerman.  
 

 

[00:00:40:03 - 00:00:40:03] 

Marie: Ja.  
 

 

[00:00:42:02 - 00:00:47:19] 

Marie: Anna, vad, vad har du reflekterat över det här året? Vad har hänt som du skulle vilja 

berätta om?  
 

 

[00:00:48:15 - 00:00:59:09] 

Anna: Nej men jag tänker jag börjar lite egentligen i slutet av tjugotjugotvå då med att det 

var huvudförhandling i om utbyggnaden av s f r och villkor.  
 

 

[00:01:00:23 - 00:01:22:08] 

Anna: Sattes där och under våren så var ju ett aven som gäller buller som har varit en väldigt 

viktig fråga för vår kommun började ju genomföras s k b gick ut till folk som bedömdes vara 

berörda av bullret längst väg sjuttiosex och började titta på vilka åtgärder som skulle kunna 

bli aktuella att göra så det är roligt att se.  
 

 

[00:01:22:22 - 00:01:23:11] 



 

 

Marie: Det blir väldigt konkret.  
 

 

[00:01:24:16 - 00:01:35:14] 

Anna: Också ute på alltså. Jag tänker ute i Forsmark att det har börjat hända saker där att 

delar av tillståndet har kunnat ta sig i bruk och utfyllnader har börjat göras och.  
 

 

[00:01:36:21 - 00:01:38:12] 

Anna: Att det är saker upp på gång där ute nu. Ja.  
 

 

[00:01:40:13 - 00:01:56:11] 

Marie: Det andra slutförvaret slutförvaret för använt kärnbränsle det är det är ju inte klart än 

hela det tillståndet utan där har det ju under under året så har vi jobbat med kompletteringar 

som har skickats in av av s k b till mark och miljödomstolen.  
 

 

[00:01:58:24 - 00:02:24:18] 

Marie: För att dom ska kunna få lite mera och bita i inför tillståndsförhandlingarna som är i 

mark och miljödomstolen nu som kommer 20, 24 våren 20 24 så den där ser den ser jag fram 

emot den huvudförhandlingen. Det ska bli riktigt spännande. Jag kommer ihåg känslan hur 

det var förra gången när det var tillåtlighetsbeslutet. Den huvudförhandlingen i mark och 

miljön och stolen. Den pågick i 5 veckor ja.  
 

 

[00:02:24:24 - 00:02:25:13] 

Anna: Nu är det en vecka.  
 

 

[00:02:25:20 - 00:02:31:01] 

Marie: Planerat en vecka planering så nu är det lite kortare. Men ja, det ska bli riktigt, riktigt 

spännande.  
 

 

[00:02:32:15 - 00:02:37:14] 

Marie: Men vi har ju också informerat om det här och lite till, eller hur Magnus?  
 

 

[00:02:38:10 - 00:02:38:20] 

Magnus: Så är det.  
 

 

[00:02:40:22 - 00:02:47:03] 

Magnus: Några sakerna som vi har gjort. Det var ganska nyligt som vi var ute på på 

biblioteksturné.  
 

 

[00:02:50:14 - 00:02:53:00] 

Magnus: Inte den mest välbesökta, men det var ett försök att nå.  
 



 

 

 

[00:02:55:05 - 00:02:59:15] 

Magnus: Medborgare att finnas ute och möjlighet att prata med oss och ställa frågor och så.  
 

 

[00:03:01:01 - 00:03:15:08] 

Magnus: Utöver det så har vi haft eller vi har varit med på kommunens. Det som tidigare 

kallades för samhällsveckan. Nu kallas det för framtidsspaning och det är alltså årskurs 8 som 

från alla skolor i kommunen som som får komma och.  
 

 

[00:03:17:02 - 00:03:21:20] 

Magnus: Lära sig saker om samhället och kommunen och företag och enligt allt möjligt.  
 

 

[00:03:22:12 - 00:03:29:24] 

Marie: Och också ge input på saker som som de tycker att kommunen skulle kunna förändra. 

Det är ju jättespännande att lyssna på dem.  
 

 

[00:03:31:04 - 00:03:34:11] 

Magnus: Lyssna på det förra året. Det var. Det är kul att höra ja mycket idéer.  
 

 

[00:03:34:21 - 00:03:35:06] 

Marie: Mycket klokskap.  
 

 

[00:03:36:02 - 00:03:46:06] 

Magnus: Och det vi gjorde där i den vårat pass. Det var att vi visade en film som vi också 

har tagit fram som är riktad mot mot skolelever.  
 

 

[00:03:48:05 - 00:03:49:05] 

Magnus: Precis den målgruppen till och med.  
 

 

[00:03:50:09 - 00:03:59:15] 

Magnus: Och där där de får sig en grund, hur vi jobbar och vad vi vad den här frågan handlar 

om, så. fick de komma och titta på lite bio.  
 

 

[00:04:01:19 - 00:04:05:15] 

Magnus: Utöver det så har vi ja, men vi har börjat podda, det är den stora grejen.  
 

 

[00:04:05:23 - 00:04:07:05] 

Marie: Ja, och det är ju jätteroligt.  
 

 

[00:04:08:16 - 00:04:20:21] 

Magnus: Och det är ju inte bara den här bergrummet, utan det är ju som sagt vi har. 



 

 

Kommunen har en till podd som heter inblick i Östhammar där vi har lite en annan typ av 

fokus helt enkelt.  
 

 

[00:04:21:15 - 00:04:26:00] 

Marie: Och de här poddarna, de ersätter ju egentligen de webbsändningar som vi har haft 

tidigare som har varit.  
 

 

[00:04:26:18 - 00:04:34:01] 

Magnus: I soffan och då? Då tänkte vi på, här blir den här lilla konstellationen att vi måste 

göra det här också.  
 

 

[00:04:35:04 - 00:04:51:05] 

Marie: Vi provar nya grepp hela tiden och det kan man väl också säga i det här 

sammanhanget att det är det ni som är det så att ni som lyssnare vet någonstans där ni ja, men 

där ni tror att den här slutförvarsfrågan ändå skulle få ett viss uppmärksamhet, så bara mejla 

in det till oss.  
 

 

[00:04:51:19 - 00:04:51:19] 

Magnus: Så.  
 

 

[00:04:52:00 - 00:04:53:13] 

Marie: Att då kommer vi.  
 

 

[00:04:54:01 - 00:05:06:01] 

Magnus: Och det finns också möjlighet på kommunens hemsida att att man har något 

önskemål på intresse eller intressant område som vi kan prata om så kan man skicka in det 

via ett formulär som finns på.  
 

 

[00:05:07:04 - 00:05:07:12] 

Magnus: På den hemsidan.  
 

 

[00:05:08:12 - 00:05:12:02] 

Marie: Och gör gärna det. Det vore jätteroligt. Jag är spänd på det.  
 

 

[00:05:12:10 - 00:05:23:14] 

Magnus: Och ni hittar alla poddar på och stammar punkt s e snedstreck podcast och utöver 

podcast så kan jag nämna att vi har tagit fram lite lite vad heter det informationsmaterial som 

vi har uppdaterar.  
 

 

[00:05:24:10 - 00:05:26:02] 

Marie: Löpande broschyrer som är.  
 



 

 

 

[00:05:26:24 - 00:05:38:21] 

Magnus: Sen kan jag också nämna den här jingeln som vi hörde från början den är ju tagen 

från en tidigare filmproduktion och det är alltså estetiska programmet här i kommunen som 

har.  
 

 

[00:05:39:21 - 00:05:39:24] 

Marie: På bruksgymnasiet.  
 

 

[00:05:40:18 - 00:05:44:03] 

Magnus: Precis som har tagit fram den för några ett par år sedan så att elevarbeten.  
 

 

[00:05:45:18 - 00:05:45:22] 

Marie: Och det.  
 

 

[00:05:46:02 - 00:05:47:04] 

Magnus: Som vi återanvänder, den är otroligt.  
 

 

[00:05:47:24 - 00:05:53:04] 

Marie: Det känns jättebra. Dom var verkligen duktiga och den filmen finns ju också att tillgå 

på hemsidan.  
 

 

[00:05:53:21 - 00:06:03:04] 

Magnus: Precis och våran hemsida för det här arbetet slutfarsarbetet är alltså slutforvar 

forsmark punkt s e och det finns via ostamma punkt s e också.  
 

 

[00:06:05:14 - 00:06:06:06] 

Anna: På allmän information.  
 

 

[00:06:07:01 - 00:06:07:04] 

Magnus: Om slutvaret.  
 

 

[00:06:08:16 - 00:06:09:12] 

Anna: Alla kommunens gamla.  
 

 

[00:06:09:22 - 00:06:11:13] 

Magnus: Foldrar. All alla de.  
 

 

[00:06:11:15 - 00:06:12:02] 

Anna: Möten vi har.  
 



 

 

 

[00:06:12:07 - 00:06:15:22] 

Magnus: Haft sedan 20, 17 sedan jag började finns en.  
 

 

[00:06:15:24 - 00:06:22:07] 

Marie: Herregud, herregud, så det är en arkiv. Det räcker inte en sån här liten krönika till för 

att berätta om allt det.  
 

 

[00:06:24:13 - 00:06:30:19] 

Marie: Men det var titta lite bakåt sedan 2017, men vi gör ju annat också. Vi tittar framåt, 

eller hur, anna?  
 

 

[00:06:31:08 - 00:06:41:00] 

Anna: Gör vi och en kan var väldigt långt fram fråga på vissa sätt. Det är ju 

informationsbevarande inför för kommande generationer och veter om slutförvaret.  
 

 

[00:06:43:08 - 00:06:51:07] 

Anna: Och att det finns och och det är för någonting, och där är vi där är vi med i 

internationellt arbete.  
 

 

[00:06:53:14 - 00:06:55:10] 

Anna: Nu gör Marie konstiga signaler här som.  
 

 

[00:07:02:03 - 00:07:04:12] 

Anna: En ja nu ja.  
 

 

[00:07:06:03 - 00:07:06:23] 

Marie: Då? tog vi ja.  
 

 

[00:07:08:02 - 00:07:08:02] 

Anna: Och.  
 

 

[00:07:10:04 - 00:07:10:10] 

Anna: Kopplat till.  
 

 

[00:07:12:22 - 00:07:24:03] 

Anna: Informationsbevarande frågan så planerar vi för ett öppet möte i början av nästa år. Vi 

kommer ha med oss forskare från Linköpings universitet, som.  
 

 

[00:07:26:02 - 00:07:27:10] 



 

 

Anna: Kommer ha dragningar för oss.  
 

 

[00:07:27:17 - 00:07:30:07] 

Magnus: Det är svårt att komma med annonsering om det.  
 

 

[00:07:30:10 - 00:07:34:18] 

Anna: Ja, vi är mer detaljer kommer, men på temat informationsbevarande.  
 

 

[00:07:37:03 - 00:08:01:11] 

Marie: Ja, det har varit ett ganska så händelserikt år. Ändå tycker jag det hörs om på på även 

ifall det inte har varit något så där riktigt, riktigt hajpat så har det funnits en hel del saker som 

har hänt och det känns ju jättebra och som sagt vi vet vi vet lite grann om vad som ska hända 

nästa år. Vi håller på och roddar med 1 utställning tror jag.  
 

 

[00:08:03:08 - 00:08:14:06] 

Marie: Som kan bli riktigt, riktigt spännande. Vi får ha det som en liten cliffhanger för. 

Tjugotjugofyra ja precis och så kommer vi ju sända fler podd poddavsnitt.  
 

 

[00:08:15:23 - 00:08:17:23] 

Magnus: Och sen har vi hudförhandlingen som är i.  
 

 

[00:08:18:14 - 00:08:22:13] 

Marie: I den i maj är den inplanerad vad vi vet än så länge i.  
 

 

[00:08:22:16 - 00:08:24:06] 

Anna: Domstolens tidsplan just nu.  
 

 

[00:08:24:20 - 00:08:33:17] 

Marie: Ja nu brukar ju inte mark och miljödomstolen ändra sig så himla mycket när det 

gäller såna saker. Det är god planering som behövs och det kan vi nog räkna med att den 

kommer i maj, den där.  
 

 

[00:08:34:24 - 00:08:35:14] 

Magnus: Och den kommer att bevaka.  
 

 

[00:08:36:05 - 00:08:36:05] 

Marie: Också.  
 

 

[00:08:38:12 - 00:08:38:12] 

Magnus: Ja.  
 



 

 

 

[00:08:39:12 - 00:08:42:01] 

Marie: Vi kanske till och med kommer sända därifrån, det vore ju.  
 

 

[00:08:42:05 - 00:08:47:10] 

Magnus: Jättespännande, man får inte vara där inifrån, inte från salen i alla fall, men utanför.  
 

 

[00:08:48:03 - 00:08:59:11] 

Marie: Utanför kan vi ställa upp det här poddbordet och så kan vi sitta där direktsända. Visst 

vore det lite häftigt, men vi kommer nog inte göra det, men i alla fall kommer vi göra en 

rapport därifrån. Det kan vi vara helt säkra på.  
 

 

[00:09:01:06 - 00:09:09:13] 

Marie: Det var lite grann om vad året som har gått nåt annat som vi känner att vi skulle vilja 

skicka med som en reflektion för tjugotjugotre.  
 

 

[00:09:12:20 - 00:09:13:21] 

Magnus: Nej inget speciellt.  
 

 

[00:09:15:02 - 00:09:20:17] 

Marie: Nej med det då, så ska vi önska alla lyssnarna. God jul och gott nytt år kanske.  
 

 

[00:09:22:22 - 00:09:23:21] 

Magnus: Så återkommer vi nästa år.  
 

 

[00:09:24:06 - 00:09:27:24] 

Marie: Det gör vi god jul, god jul och gott nytt år.  
 


